
Hej jeg er 19 år gammel og kommer fra aalborg af, jeg syntes at det nye lovforeslag ikke rigtig 

giver nogen form for mening... jeg vil meget hellere dampe, frem for at stå med en cancer pind ja en 

cigaret... jeg syntes personligt selv, at vi skal bevare dampen og ja det kan godt være at det ikke er 

sundt at dampe, men det er stadigvæk sundere end at ryge en smøg midt på gaden.... men det er 

stadigvæk fair at der er regler, og ja aldersgrænsen for at købe væske og sådan den skal være 18 

plus... jeg er selv en stolt damper, lige fra dag et af stoppede jeg med at ryge smøger, fordi at jeg 

meget hellere ville dampe... jeg syntes selv at dem der ryger smøger, det er dem reglerne skal 

strammes op for, da cigaretter er mere skadeligere ind dampning.... jeg syntes ikke at reglerne for 

dampning skal stoppes, men der skal være en fast aldersgrænse....  
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